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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Наскоро след връчване на акредитивните си писма, новоназначеният извънреден и пълномощен посланик на
Държавата Палестина, Насри Халил Абу Джайш, посети Българската търговско-промишлена палата и разговаря с
председателя Цветан Симеонов. Срещата бе осъществена с активното участие на Ахмад Алаедин, председател на
Асоциацията на българо-арабските икономически камари (АБАИК). Основната тема на разгово... 

По време не общо събрание на организацията, проведено тази седмица в БТПП, Владимир Томов, председател
на Съвета по инвестиции, представи доклад за осъществените през изминалата година дейности, като подчерта,
че организацията взаимодейства активно с членовете си за представяне и подпомагане на тяхната дейност,
популяризиране на техни инвестиционни и финансови продукти, популяризиране на дейността... 

"Програма за енергийна ефективност на област Велико Търново за периода 2024-2027 година" прие днес
Областната комисия по енергийна ефективност. Заседанието свика и води областният управител Ивайло
Здравков. Включиха се представители на общините в региона, на финансови институции, РИОСВ, Стопанска
камара – Велико Търново, Търговско-промишлена палата – Велико Търново, ВиК, както и на различни фирми.... 

Акцизните стоки не са от първа необходимост, заяви Боряна АбаджиеваБез единодушие приключи обсъждането в
Националния съвет за тристранно сътрудничество (НСТС) на проектобюджетите на държавата, на Здравната каса
и на Държавното обществено осигуряване за 2025 г. "Оценката на бизнеса беше доста негативна. Бюджетът беше
изпратен в понеделник вечерта, преди това обсъждахме само приходни и разходни поли... 

Заглавие: Новият посланик в София на Държавата Палестина посети БТПП
Дата: 13.12.2024 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Съветът по инвестиции при БТПП отчете постигнатото през 2024 г.
Дата: 13.12.2024 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Общини, бизнес и Областна администрация "си подадоха  ръка" за осигуряване на мерки за
енергийна ефективност в региона
Дата: 12.12.2024 23:08
Медия: Областна администрация Велико Търново

Заглавие: Ще задълбочи ли проблемите в бизнеса Бюджет'25?
Дата: 12.12.2024 21:25
Медия: Dnes.bg

Заглавие: ICAP CRIF връчи наградите TRUE LEADERS
Дата: 12.12.2024 19:33

https://www.bcci.bg/news/20685
https://www.bcci.bg/news/20686
https://vt.government.bg/?p=21520
https://www.dnes.bg/a/3-biznes/662499-shte-zadalbochi-li-problemite-v-biznesa-byudzhet25
https://logistika.bg/icap-crif-vrachi-nagradite-true-leaders/


За дванадесета поредна година инициативата TRUE LEADERS на ICAP CRIF в България награди всички български
компании, лидери в своя сектор от икономиката.ICAP CRIF Bulgaria е част от бившата ICAP, group of companies –
най-голямата Група за бизнес информационни услуги в Югоизточна Европа, която от 23 Декември 2021г. след
придобиване, стана част от Международната група CRIF, разположена на 4 континента... 

Българската търговско-промишлена палата приветства днешното единодушно решение на Съвета на Европейския
съюз за премахване на контрола по вътрешните сухопътни граници с България и Румъния, считано от 1 януари
2025 г. Тази важна стъпка е плод на последователните усилия на институции и неправителствени организации,
които предприеха всички необходими мерки, за да гарантират безпроблемното прилагане н... 

Инвестициите през 2024 г. са на критично ниво, заяви Боряна АбаджиеваБез единодушие приключи обсъждането
в Националния съвет за тристранно сътрудничество (НСТС) на проектобюджетите на държавата, на Здравната
каса и на Държавното обществено осигуряване за 2025 г. "Оценката на бизнеса беше доста негативна. Бюджетът
беше изпратен в понеделник вечерта, преди това обсъждахме само приходни и разходни п... 

Млади предприемачи от Италия и Латвия желаят да осъществят обмен на знания и идеи, за да придобият умения
за управление на малък бизнес Като посредническа организация по програмата "Еразъм за млади
предприемачи", Българската търговско-промишлена палата има удоволствието да Ви представи профилите на
млади предприемачи от Италия и Латвия, които желаят да осъществят обмен по програмата. Програмата ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

Финансовото министерство предлага промени в Закона за подземните богатства, за да вдигне приходите с 900
млн. лв. годишноТемата накратко Без консултации с бизнеса и без оценка на въздействието финансовото
министерство предлага промени в Закона за подземните богатства. Това ще доведе до практически нов, трети
данък за добивните компании, от който бюджетът очаква 900 млн. лв. годишно. Секторът е ... 

Новини Бг, © Novini.bg/ Canva Изцяло е сменена философията на Бюджет 2025 на България, което означава, че ще
има вдигане на данъци. За първи път на практика, въпреки независимостта на БНБ, се препоръча този бюджет да
не се приема, коментира в интервю пред БНР Петър Ганев от Института за пазарна икономика. "Въпросът е много
сложен за депутатите, те или трябва сериозно да го преработят в комисии, ил... 

Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: БТПП приветства днешното решение за пълно присъединяване на България към Шенген
Дата: 12.12.2024 17:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Бюджет 2025 ще задълбочи проблемите пред бизнеса
Дата: 12.12.2024 10:41
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Възможност за сътрудничество по линия на програмата "Еразъм за млади предприемачи"
Дата: 12.12.2024 09:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Добив на прицел, или как се пълни бюджет с трети данък за бранша
Дата: 13.12.2024 06:40
Медия: Капитал

Заглавие: Икономист: Бюджет 2025 - ще има вдигане на данъци... Изцяло е сменена философията...
Дата: 13.12.2024 09:30
Медия: Буднаера

Заглавие: Западът вкарва глобалната енергетика в капан
Дата: 13.12.2024 09:22

https://www.bcci.bg/news/20684
https://www.bgonair.bg/a/36-sutreshen-blok/366881-byudzhet-2025-shte-zadalbochi-problemite-pred-biznesa
https://www.bcci.bg/news/20683
https://www.capital.bg/biznes/kompanii/2024/12/13/4716837_dobiv_na_pricel_ili_kak_se_pulni_bjudjet_s_treti_danuk/
http://www.budnaera.com/202405f/24053860.html
http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/542257-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D0%B4%D1%8A%D1%82-%D0%B2%D0%BA%D0%B0%D1%80%D0%B2%D0%B0-%D0%B3%D0%BB%D0%BE%D0%B1%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0-%D0%B2-%D0%BA%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D0%BD


100 трилиона долара е общата стойност на природните ресурси на Русия. Това е два пъти повече, отколкото в
САЩ, каза в доклада си ръководителят на Роснефт Игор Сечин. Ето защо Русия заема особено място в света. В
същото време колективният Запад иска да лиши развиващите се страни от правото да следват същия енергиен
път, който самите те са изминали. Сечин посочва провалите на зелената енергетика и ... 

В "Денят започва" Венко Сабрутев от "Продължаваме промяната" заяви, че по-скоро е песимист за кабинет с
първия мандат. "Топката за съставяне на правителство е изцяло в ГЕРБ. Те са победителите. Според мен ще
видим пореден неуспешен опит за съставяне на кабинет от тяхна страна". Той коментира бюджет 2025 така:
"Бюджетът, който ни предлага кабинета "Главчев", разбирайте Пеевски и Борисов, е истинс... 

Снимка: Пиксабей, илюстративна През 2025 г. Турция ще отдели 33,7 млрд. долара за отбрана. Това би се
равнявало на 1.8 % от брутния вътрешен продукт на страната. Това е малко под препоръчителния праг на НАТО от
2 %. Ако тези прогнози се сбъднат, това ще бъде увеличение с над 10 млрд. долара спрямо 2024 г. (21,5 млрд.
долара), съобщава БГНЕС. Турската отбранителна индустрия отбелязва голям ръст на ... 

Новите текстове са публикувани за обществено обсъждане и с промените в Закона за мерките срещу изпирането
на пари се разширява обхвата на проверката на "обвързаните лица" Драконовски мерки срещу прането на пари се
предлагат с промени в Закона за мерките срещу изпирането на пари, които са заложени в преходните и
заключителни разпоредби на законодателни поправки в Закона за мерките срещу финансиране... 

Споразумения за безвъзмездна помощ между четири български компании и Американската агенция за търговия
и развитие (USTDA) ще бъдат подписани в Министерския съвет в присъствието на служебния премиер Димитър
Главчев, съобщиха от правителствената пресслужба. Агенцията ще подпомогне "Български енергиен холдинг" ЕАД,
Държавно предприятие "Радиоактивни отпадъци", Национална компания "Железопътна инфраст... 

"Опитът за декитаизация на глобалната верига за доставки под предлог "предотвратяване на рисковете" е
истински риск за нея", заяви китайският посланик в САЩ Сие Фън, цитиран от "Радио Китай". На годишния прием,
даден от Комисията за търговия между САЩ и Китай Сие Фън заяви, че въпреки тенденции към протекционизъм
Китай се обявява за всестранно задълбочаване на реформите и разширяване на отварянето... 

Медия: Класа

Заглавие: Венко Сабрутев: Бюджетът на Главчев е скандален, раздават се пари наляво и надясно
Дата: 13.12.2024 09:11
Медия: БНТ Новини

Заглавие: Турция ще отдели над 30 млрд. долара за отбрана през 2025 г.
Дата: 13.12.2024 09:31
Медия: Petel.bg

Заглавие: С промени в закона започват проверки на лели и тъщи за пране на пари
Дата: 13.12.2024 08:20
Медия: Econ

Заглавие: Споразумения за безвъзмездна помощ между четири български компании и Американската агенция
за търговия и развитие ще бъдат подписани в МС
Дата: 13.12.2024 07:18
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Китайският посланик в САЩ: Опитът за декитаизация на глобалната верига за доставки е истински
риск
Дата: 13.12.2024 11:54
Медия: 24 Часа

Заглавие: България ще си сътрудничи с Американската агенция за търговия и развитие в областта на
енергетиката, транспорта и киберзащитата
Дата: 13.12.2024 12:00

https://bntnews.bg/news/venko-sabrutev-byujetat-na-glavchev-e-skandalen-razdavat-se-pari-nalyavo-i-nadyasno-1318248news.html
https://petel.bg/Turtsiya-shhe-otdeli-nad-30-mlrd--dolara-za-otbrana-prez-2025-g-__558943
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%A1-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%B2-%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%BA%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%BB%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%B8-%D1%82%D1%8A%D1%89%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8_l.a_i.810052_at.10.html
https://pronewsdobrich.bg/sporazumeniya-za-bezvazmezdna-pomosht-mezhdu-chetiri-balgarski-kompanii-i-amerikanskata-agentsiya-za-targoviya-i-razvitie-shte-badat-podpisani-v-ms-p540577
https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/19517482
https://novini.bg/bylgariya/politika/882600


Споразумения за безвъзмездна помощ между четири български компании и Американската агенция за търговия
и развитие (USTDA) бяха подписани в Министерския съвет на официална церемония днес, провела се в
присъствието на служебния премиер Димитър Главчев. Агенцията ще подпомогне "Български енергиен холдинг"
ЕАД, Държавно предприятие "Радиоактивни отпадъци", Национална компания "Железопътна инфраструкту... 

Служебният вицепремиер и министър на финансите Людмила Петкова обясни пред депутатите защо
Министерството на финансите (МФ) се е отказало от данък върху свръхпечалбите на банките в проектобюджета за
2025 г. В отговор на въпрос от "БСП-Обединена левица" в рамките на блицконтрола тя посочи, че са провели
среща с Асоциацията на банките и са направили анализ какви данъци ще бъдат платени от тях за 202... 

С глобалното търсене на електроенергия, което ще нарасне силно, новите технологии разкриват огромния
потенциал на геотермалната енергия за осигуряване на денонощна чиста енергия в почти всички страни по света,
се отбелязва в нов анализ на Международната агенция по енергетика (МАЕ). Докладът "Бъдещето на
геотермалната енергия" установява, че геотермалната енергия може да отговори на 15% от растежа ... 

Финансовото министерство ще се откаже от идеята за въвеждане на данък подземни богатства, обяви служебният
вицепремиер и финансов министър Людмила Петкова по време на блицконтрола в Народното събрание.
Намерението на кабинета "Главчев" вдигна на протест бизнеса, който се противопостави на новия налог. Това
принуди правителството да отстъпи крачка назад. По думите на Петкова енергийният министър ще... 

На 7 декември 2024 г. в Бергамо се състоя първото издание на Bulgaria Wants You "Кариера и живот – защо в
България?". Събитието беше открито от продуцентите и телевизионни водещи Иван Христов и Андрей Арнаудов,
основатели на платформата "Bulgaria Wants You", на което Българската общност в Италия се срещна с едни от най-
успешните български предприемачи и мениджъри от водещи компании. По време на фо... 

"Холсим България" АД е въвел първите в страната екологични продуктови декларации (EPD) за всички свои
цименти и бетони. Тези декларации предоставят подробна информация за екологичното въздействие на
продуктите през целия им жизнен цикъл и подпомагат строителния сектор в избора на по-устойчиви решения.
Това съобщиха от дружеството в прессъобщение до медиите, което обобщава годишните резултати на ко... 

Медия: Новини.бг

Заглавие: МФ се отказало от данък свръхпечалба след среща с БНБ
Дата: 13.12.2024 12:07
Медия: Зарата

Заглавие: Технологиите отключват огромния потенциал на геотермалната енергия в страни по целия свят
Дата: 13.12.2024 12:03
Медия: Икономически живот

Заглавие: Финансовото министерство се отказва от въвеждането на данък "подземни богатства"
Дата: 13.12.2024 11:45
Медия: Вестник Струма

Заглавие: Българската общност в Италия посетиха събитието "Кариера и живот – защо в България?"
реализирано в Бергамо
Дата: 13.12.2024 12:00
Медия: Държавна агенция за българите в Чужбина

Заглавие: "Холсим България" е въвел първите в страната екологични продуктови декларации за своите
цименти и бетони
Дата: 13.12.2024 10:42
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Земеделските стопани ще плащат по-големи осигуровки от догодина
Дата: 13.12.2024 10:30
Медия: Econ

https://zarata.info/%D0%BC%D1%84-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D1%82%D0%BA%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D0%BB%D0%BE-%D0%BE%D1%82-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D0%BA-%D1%81%D0%B2%D1%80%D1%8A%D1%85%D0%BF%D0%B5%D1%87%D0%B0%D0%BB%D0%B1%D0%B0-%D1%81/
https://ikj.bg/novini/tehnologiite-otklyuchvat-ogromnia-potentsial-na-geotermalnata-energia-v-strani-po-tselia-svyat/
https://struma.bg/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B5%D1%80%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D1%82%D0%BA%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B0/
https://www.aba.government.bg/news/blgarskata-obshchnost-v-italiya-posetikha-sbitieto-kariera-i-zhivot-zashcho-v-blgariya-realizirano-v-bergamo/1019
https://pronewsdobrich.bg/holsim-balgariya-e-vavel-parvite-v-stranata-ekologichni-produktovi-deklaratsii-za-svoite-tsimenti-i-betoni-p540642
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%97%D0%B5%D0%BC%D0%B5%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8-%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%89%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D0%BE-%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D0%BC%D0%B8-%D0%BE%D1%81%D0%B8%D0%B3%D1%83%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%BA%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B0_l.a_i.810049_at.10.html


Минималният осигурителен доход за земеделските стопани и тютюнопроизводители догодина се увеличава на 1
077 лв. и ще се запази за целия прогнозен период 2025 г. - 2028 г. Минималният осигурителен доход за
земеделските стопани и тютюнопроизводители догодина се увеличава на 1 077 лв. и ще се запази за целия
прогнозен период 2025 г. - 2028 г. Това става ясно от мотивите на финансовото министерство ... 

Държавата пак ще наложи таван на производителите, което не само може да блокира инвестициите в по-модерни
производства, но и да счупи целия секторТемата накратко Правителството отново ще събира част от приходите на
производителите на електроенергия. Това ограничава възможностите за инвестиции на държавните дружества,
смятат експерти. Компенсирането на бизнеса за скъпия ток засега не намира място... 

Богатството на взаимоотношениятаВ преследването на финансов успех ние често се съсредоточаваме върху
стратегии като интелигентни инвестиции, бюджетиране и кариерно развитие. Въпреки това един решаващ фактор
в изграждането на богатство често се пренебрегва: силата на нашите взаимоотношения, пишат от Ню Трейдър
Юнивърсити. Силните лични и професионални връзки могат значително да повлияят на нашето ф... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

2024-та година беше изпълнена с много динамика. Може би една от най-динамичните години, която сме виждали.
В тази външна среда банковият сектор потвърди, че е стабилен и сигурен партньор на фирмите и гражданите в
България. И е един от стълбовете на растежа на българската икономика. Това заяви в студиото на Money.bg
Цветанка Минчева, главен изпълнителен директор на Уникредит Булбанк и член на управ... 

Министерството на финансите публикува законопроекта на държавния бюджет за 2025 г. и актуализирана
средносрочна бюджетна прогноза до 2028 г. В законопроекта се предвижда Инвестиционната програма за
общински проекти, която стартира през 2024 г., да бъде продължена до 2028 г. Ресурсът, който се планира да
бъде разплатен по програмата през 2025 г., е в размер на 1,150 млрд. лв. Приоритетно през следв... 

Приходната агенция има информация, че задълженията са натрупани в периода 2018 до началото на 2023 година
Данъци за 14 млн. лева дължат лица, получили доходи от създаване и споделяне на съдържание в онлайн
платформа, която се свързва с публикуване на съдържание за възрастни. Става въпрос за 962 граждани, на които
НАП изпраща имейли да си платят данъците. Приходната агенция има информация, че задъл... 
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http://www.budnaera.com/202405f/24053861.html


Делът на сивата икономика нарасна заради влошена икономическа и политическа среда. Автор: Стефан Кючуков,
Труд Не дават касови бележки, особено в сферата на услугите Сивата икономика нарасна заради влошена
икономическата и политическа среда 22% е делът на сивата икономика Фирмите крият най-много ДДС и
осигуровки, а делът на сивата икономика е нараснал заради влошаване на икономическата среда и по... 

Пицата за 2025 г. ще е мазна, сочна и богата. И вече е обещана. Но засега е наличен само тестеният блат. Търсят
се салам, кашкавал, гъби и другите екстри. Така изглежда Бюджет 2025, представен от служебното министерство
на финансите. Предстои проектът да бъде представен на вниманието на депутатите, които имат тежката дума за
приемането му. Днес финансовият министър Людмила Петкова ще бъде изслушан... 

"Връща се моделът на джипката." С тези думи депутатът от ПП-ДБ Венко Сабрутев определи предложения бюджет
за 2025 година, изготвен от служебното правителство на Димитър Главчев. В ефира на БНТ Сабрутев остро
критикува предложението, наричайки го "скандално" и свързвайки го с управленския стил на Делян Пеевски и
Бойко Борисов. "Колко пъти сте чували за увеличение на заплати от 50% до 75%? Това е им... 

Наетите лица по трудово или служебно правоотношение в администрацията на изпълнителната власт към края на
септември 2024 г. са 99.1 хиляди. От тях в централната администрация са наети 56.5 хил. (57.0%), а в
териториалната администрация - 42.6 хил. (43.0%). Подробни данни могат да бъдат намерени на сайта на НСИ в
рубрика "Пазар на труда". 

Националната агенция за приходите е запорирала джипа на евродепутата Елена Йончева, съобщава Bird.bg.
Според информацията причината за това е дълг от над 72 000 лева към НАП, заради което се е стигнало до
отнемането на возилото."Спецов се развихри! Запорира джипчето на Елена Йончева, евродепутатката на Пеевски.
Към днешна дата тя дължи над 72 бона на НАП", коментираха в социалната мрежа от разслед... 

Сирийците в Германия имат значимо присъствие в здравния и инженерния секторСамо няколко часа след
падането на сирийския президент Башар Асад някои германски политици започнаха да твърдят, че е време
милионите сирийци в Германия, много от които бежанци от войната през 2015 г., да помислят за завръщане у
дома, пише Ройтерс. Но мнозина от същите тези сирийци са изградили живот в Германия и нямат наме... 

Заглавие: Бюджет 2025: Пицата е обещана, търси се саламът
Дата: 13.12.2024 09:21
Медия: vNews

Заглавие: ПП-ДБ за Бюджет 2025: Връща се моделът на джипката
Дата: 13.12.2024 09:15
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Наети лица по трудово или служебно правотношение през третото тримесечие на 2024 г. в
администрация на изпълнителната власт
Дата: 13.12.2024 10:00
Медия: Национален статистически институт

Заглавие: Шефът на НАП Румен Спецов запорира джипа на Елена Йончева
Дата: 13.12.2024 12:06
Медия: ТопПреса

Заглавие: Германия ги иска: Сирийците в страната не бързат да се върнат в родината си
Дата: 13.12.2024 11:49
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Какви са тенденциите при търсенето на топ мениджъри в България?
Дата: 13.12.2024 11:33
Медия: Economy

https://vnews.bg/news/223243
https://eurocom.bg/2024/12/13/pp-db-za-byudzhet-2025-vrashta-se-modelat-na-dzhipkata/
https://www.nsi.bg/bg/content/21972/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D1%81%D1%81%D1%8A%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5/%D0%BD%D0%B0%D0%B5%D1%82%D0%B8-%D0%BB%D0%B8%D1%86%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%BE-%D0%B8%D0%BB%D0%B8-%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B5%D0%B1%D0%BD%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%BE%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D1%82%D1%80%D0%B5%D1%82%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%B5%D1%81%D0%B5%D1%87%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-2024-%D0%B3-%D0%B2-%D0%B0%D0%B4%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%BF%D1%8A%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B2%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%82
https://toppresa.com/365351/%D1%88%D0%B5%D1%84%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%BF-%D1%80%D1%83%D0%BC%D0%B5%D0%BD-%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%86%D0%BE%D0%B2-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D0%B4%D0%B6%D0%B8
https://www.investor.bg/a/527-svyat/405641-germaniya-gi-iska-siriytsite-v-stranata-ne-barzat-da-se-varnat-v-rodinata-si
https://www.economy.bg/management/view/60253/Kakvi-sa-tendenciite-pri-tyrseneto-na-top-menidzhyri-v-Bylgariya


Много от компаниите бяха предпазливи в отваряне на роли за нови лидери, казва Калина Петкова - Председател
на УС на Българската екзекютив сърч асоциация Компании от кои сектори бяха най-активни при търсенето на топ
мениджъри през 2024? Склонни ли са лидерите в България да приемат нови предизвикателства, или са станали
по-предпазливи в сравнение с преди? Тенденциите при търсенето на топ ръководител... 

Министерството на финансите ще предложи държавни ценни книжа за физически лица. Това се разбра от думите
на финансовия министър Людмила Петкова Министерството на финансите ще предложи държавни ценни книжа
за физически лица. Това се разбра от думите на финансовия министър Людмила Петкова при обсъждането на
проекта за Бюджет'25 с работодатели и синдикати в Съвета за тристранно сътрудничество, който ... 

Здравната каса ще разпределя бюджет от 9,5 млрд. лв. през 2025 г. Това стана ясно, след като Надзорният съвет
на НЗОК го одобри. Залагат се 1,3 млрд. лв. повече спрямо тази година. Пред БНР здравният икономист от
Експертен клуб за икономика и политика Аркади Шарков подчерта, че в разчетите за следващата година не е
заложено вдигане на здравните осигуровки. "Приходите за здравеопазване се покачват... 

Страховито предупреждение от Пламен Димитров. Ако няма приет бюджет за 2025 г. или се откаже да се приеме
такъв, на 19 януари ще има shut down ("затваряне", от анг. ез.), т.е. правителството във всичките му измерения
спира да работи – училища, болници, служби. Всичко, което е финансирано от бюджета, спира. Това каза пред
журналисти президентът на Конфедерация на независимите синдикати в България (... 

Министерството на финансите ще предложи държавни ценни книжа за физически лица. Това се разбра от думите
на финансовия министър Людмила Петкова при обсъждането на проекта за Бюджет'25 с работодатели и
синдикати в Съвета за тристранно сътрудничество, който заседава непосредствено преди сметките за хазната да
се гледат от правителството. Идеята за ДЦК за граждани назрява от поне 3-4 години, но е на ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Проектът за държавен бюджет за 2025 г., срещу който се надигна вълна от недоволство от всякакви институции и
организации, е по-скоро лост да се принудят политиците да седнат и да се накарат всички, които трябва да
участват във формирането на правителство, да се съберат и да решат. Това коментира Светла Костадинова, изп.
директор на Института за пазарна икономика, по време на дискусия при представя... 

Полша вдигна военната си авиация във въздуха на фона на масираната руска атака срещу Украйна, става ясно от
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https://www.focus-news.net/novini/mejdunarodni/Polsha-vdiga-aviaciyata-zaradi-masiranata-ataka-sreshtu-Ukraina-2374313


съобщение на Оперативното командване на страната в социалната мрежа Х."Внимание, във връзка с поредната
атака на Руската федерация с крилати и балистични ракети и безпилотни летателни апарати по цели,
разположени по-специално в Западна Украйна, военната авиация започна да действа в нашето въ... 

Русия вдигна стратегически бомбардировачи Ту-95МСРуските военни са вдигнали във въздуха няколко
стратегически бомбардировача Ту-95МС от летище "Оленя", в резултат на което в редица региони на Украйна бе
обявена въздушна тревога през нощта. Това съобщи РБК-Украйна, като се позовава на ВВС на страната.
"Внимание! Няколко Ту-95МС са регистрирани да излитат от летище "Олен" в Мурманска област на Русия... 

Румъния прие проектозакон, ще свалят дронове, проникнали във въздушното им пространство Румънското
правителство одобри проектозакон за контрол върху използването на националното въздушно пространство на
страната, така че безпилотните летателни апарати да получават същото "внимание и строгост", които са
предвидени в момента за пилотираните летателни апарати, съобщи правителственият говорител Михай ... 

Според законопроекта това може да стане и чрез партньорски съюзнически средства за противовъздушна
отбранаРумънското правителство е одобрило проектозакон за контрол на използването на националното
въздушно пространство. Целта е безпилотните летателни апарати (дронове) да се ползват от "вниманието и
строгостта", които понастоящем са предвидени за пилотираните летателни апарати от гражданска, но и о... 

Представители на Община Свищов и Индустриалния технологичен парк в града се включиха в годишната среща на
Българско-турската търговско-индустриална камара. Събитието бе открито от Бурхан Немутлу - председател на
Управителния съвет на Камарата, който приветства присъстващите и новите членове, и подчерта увеличения
потенциал на икономическите взаимоотношения между България и Република Турция."За нас... 

Университетът по хранителни технологии (УХТ) в Пловдив удостои с почетна грамота "Професор от практиката" и
почетен знак на ректора италианския бизнесмен Микеле Санторели. Отличието му бе връчено от ректора проф.
Галин Иванов на тържествено заседание на Ректорския съвет, съобщи Ирена Чернишева от от УХТ - Пловдив.
Това е признание за големия принос в подобряването на учебната материално-техническа... 

Парк "Крум Велков" е описан от частен съдебен изпълнител и вече е обявен за публичен търг Макар и малка

Заглавие: Украйна осъмна с въздушна тревога заради ракетна атака
Дата: 13.12.2024 08:19
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Румъния прие проектозакон, ще свалят дронове, проникнали във въздушното им пространство
Дата: 13.12.2024 08:02
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Румънски проектозакон позволява военните да свалят дронове във въздушното пространство на
страната
Дата: 12.12.2024 21:59
Медия: BG voice

Заглавие: Индустриалният парк в Свищов педизвика интерес у Българско-турската търговско-индустриална
камара
Дата: 13.12.2024 12:03
Медия: Фокус

Заглавие: Университетът по хранителни технологии в Пловдив удостои италиански бизнесмен с отличието
"Професор от практиката"
Дата: 13.12.2024 12:27
Медия: Утро Русе

Заглавие: На вниманието на всички институции! Как и защо е позволено на ЧСИ да ограби община Белово?
Дата: 13.12.2024 12:06
Медия: ТопПреса

https://www.bgonair.bg/a/4-world/366976-ukrayna-osamna-s-vazdushna-trevoga-zaradi-raketna-ataka
https://www.flashnews.bg/rumaniya-prie-proektozakon-shte-svalyat-dronove-proniknali-vav-vazdushnoto-im-prostranstvo/
https://bgvoice.com/rumunski-proektozakon-pozvoliava-voennite-da-svaliat-dronove-vuv-vuzdushnoto-prostranstvo-na-stranata
https://www.focus-news.net/novini/regioni/Industrialniyat-park-v-Svishtov-pedizvika-interes-uBulgarsko-turskata-turgovsko-industrialna-kamara-2374709
https://utroruse.com/article/1061436/
https://toppresa.com/365350/%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D0%BD%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D1%81%D0%B8%D1%87%D0%BA%D0%B8-%D0%B8%D0%BD%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%82%D1%83%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%BA%D0%B0


община, сгушена в полите на Родопите, община Белово сравнително често попада в полезрението на медиите,
главно със съмненията за тежка корупция, свързана с бившият вече кмет Костадин Варев. Именно заради него,
през годините Белово е ставал част от всевъзможни схеми, като в края на уравнението ви... 
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